

ARTISSIMA 2022

Booth 9-10

4-6 November 2022



Galerie Jocelyn Wolff

Galerie Jocelyn Wolff | 43 rue de la Commune de Paris | 93230 Romainville | Tuesday to Saturday 10 am - 6 pm | +33 1 42 03 05 65 | www.galeriewolff.com

Galerie Jocelyn Wolff is pleased to be taking part in Artissima 2022, pursuing its dialogue with the KOW gallery for the second consecutive year.

Taking advantage of the connections between their programmes, the two galleries have been fostering dialogues engaging their artists' respective artistic and social commitments. The exhibition will offer constructive confrontations in the reading of the works. From the performative and militant bodies of Miriam Cahn and Barbara Hammer, to the (in)formal engagements of William Anastasi and Oswald Oberhuber, by way of the creatures emerging from the transformations of matter in the work of Katinka Bock and Michael E. Smith, each duo presents a sensual transformative perception.

La galerie Jocelyn Wolff est heureuse de participer à Artissima 2022 et de poursuivre son dialogue avec la galerie KOW pour la seconde année consécutive. Profitant des liens qui unissent leurs deux programmations, les deux galeries tissent des dialogues à travers les engagements artistiques et sociaux respectifs de leurs artistes. L'exposition offrira des faces-à-faces constructifs dans la lecture des œuvres. Des corps performatifs et militants de Miriam Cahn et Barbara Hammer, aux engagements (in)formels de William Anastasi et Oswald Oberhuber, en passant par les créatures émergeant des transformations de la matière chez Katinka Bock et Michael E. Smith, chaque binôme offre une perception transformatrice sensuelle.

With / Avec

Miriam Cahn & Barbara Hammer

Katinka Bock & Michael E. Smith

Santiago de Paoli & Alice Creischer

William Anastasi & Oswald Oberhuber

Francisco Tropa & León Ferrari

Contact & Information

3 November: preview - by invitation only

4 - 6 November: public days

www.artissima.art

For press enquiries, images, interviews and additional information :

Ana Bordenave, a.bordenave@galeriewolff.com - info@galeriewolff.com

www.galeriewolff.com



Galerie Jocelyn Wolff

Galerie Jocelyn Wolff | 43 rue de la Commune de Paris | 93230 Romainville | Tuesday to Saturday 10 am - 6 pm | +33 1 42 03 05 65 | www.galeriewolff.com